
 

 

  
 

Voordracht nieuwe bestuursleden 

 

Achtergrond 

De afgelopen periode heeft het bestuur een flinke inspanning geleverd om nieuwe bestuursleden te 
werven. Het bestuur heeft meerdere kandidaten gesproken, twee van hen dragen we graag aan de 
ALV voor met de vraag of de ALV kan instemmen met de benoeming van deze twee kandidaten. 
Hieronder tref je een kort profiel, tijdens de ALV zullen de kandidaten zich ook nog kort even 
voorstellen. 

Naast deze twee kandidaten is het bestuur nog met meer leden in gesprek. Echter, het lukte niet om 
deze mensen al voor te dragen voor deze ALV. Wij zullen nieuw geïnteresseerden direct betrekken 
bij het bestuur als ‘aspirant bestuurslid’. Als beide partijen dat willen zullen we de aspirant 
bestuursleden bij de eerstvolgende gelegenheid voordragen aan de ALV. 
 
Peter Brandenburg 
 

 
Mijn naam is Peter Brandenburg, gehuwd en één zoon, 
schoondochter en twee kleinkinderen. Ik ben bouwkundig 
ingenieur en heb op vele vlakken ervaring opgedaan, zowel in 
Nederland als in het buitenland. 
 
Enkele voorbeelden: 
 Accountant voor Europa van de Lions organisatie 
 Voorzitter van Winkelcentrum Alexandrium in Rotterdam 
 Trainer over leiderschap lokaal en internationaal 
 Voorzitter van Stichting Binnenstedelijke Ondernemers 
 Lid Platform Criminaliteitsbeheersing Rotterdam-Rijnmond 
 Vijfendertig jaar zelfstandig ondernemer 
 Voorzitter Centrale Cliëntenraad  

 
Wat kan ik voor de vereniging betekenen: 
Gezien mijn ervaring in leiding geven aan diverse organisaties ben ik breed inzetbaar. 
 
  



 

 

  
 

Arthur Fischer 
 
Mijn naam is Arthur Fischer, geboren in 1956, getrouwd 
met Ansje en we wonen in de stad Groningen. Samen 
hebben we vier kinderen en een hond. Ik ben in 2021 
gestopt met werken en geniet nu van mijn (pre) 
pensioen.  
In 2020 is bij mij apneu geconstateerd en ik ben toen 
meteen lid geworden van de verenging. Na een 
worsteling van zo’n vier maanden met een CPAP heb ik 
nu een MRA en dat bevalt mij prima. 
In mijn werkzaam leven heb ik zo’n veertig jaar in de 
ICT gewerkt, ooit begonnen als programmeur en 
geëindigd als directeur/bestuurder van een ICT bedrijf 
in Oost-Groningen. Zoals je kunt begrijpen heb ik tussen 
begin en eind veel dingen gedaan; zo heb ik ruim 
dertien jaar als  zelfstandig interim-manager gewerkt.  
In de loop der jaren heb ik diverse bestuursfuncties 
vervuld, zoals in het bestuur van de school van onze 
kinderen en de vereniging van interim-managers. 
Verder heb ik als vrijwilliger voorlichting gegeven aan 

adoptieouders. 
Het is de bedoeling dat ik mij in het bestuur met name bezig ga houden met de (bestuurlijke kant 
van de) informatievoorziening en de plannen rondom de professionalisering van de vereniging.  
Ik kijk uit naar de samenwerking met de overige bestuursleden en naar de ALV van 9 april.   
Je kunt mij bereiken via de mail op fischer@apneuvereniging.nl. 


